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24-11-2020 Agp 5. Wethouder van Dijk zegt toe de vraag 
van de VVD m.b.t. de autisme-expert 
schriftelijke te beantwoorden

VVD: Graag een financiële onderbouwing van de kosten / besparing van de autisme-
expert
Er volgt op korte termijn (waarschijnlijk 15 december) een RIN naar de gemeenteraad over dit 
onderwerp. In de vierde financiële rapportage is reeds gecommuniceerd over de behaalde 
besparing. Dit zal in de RIN bevestigd en verder toegelicht worden.


